
Huizen bouwen gaat slopend traag? Niet als het aan architect
Cees Bongers van het jonge bureau Greentogether Architecten BNA 
ligt. Met zijn jarenlange ervaring en visie op ecologisch, circulair en 

duurzaam bouwen komt er schot in de zaak. 
Met de nadruk op sámen bouwen.

‘GREENTOGETHER 
ARCHITECTEN 

ONDERSCHEIDT ZICH IN 
NATUURLIJK CIRCULAIR 

BOUWEN’

Greentogether Architecten BNA staat onder de bezielende 
leiding van oude rot in het vak Cees Bongers. Ruim 30 
jaar stond hij aan het roer van zijn eigen bureau Bongers 
Architecten BNA en richtte zich op renovaties en klein- en 
grootschalige nieuwbouwprojecten voor particuliere en zakelijke 
klanten. Inmiddels is dit architectenbureau overgenomen door 
zijn zoon. Met pensioen gaan zag Bongers echter niet zitten 
(‘Het brein van een architect stopt niet bij 65’) dus besloot 
hij zijn passie voor duurzaam bouwen samen met andere 
collega’s uit te bouwen in het nieuwe concept Greentogether 
Architecten. 

BREDE ACHTERGROND
Bongers, die zijn carrière eens begon in de bouwsector, heeft 
een brede achtergrond én groot netwerk in woning-, luxe- en 
utiliteitsbouw. Zijn passie voor het vak is nog net zo sterk als 
vroeger. ‘Ruim drie decennia geleden verlangde ik er al naar 
om zelf prachtige ontwerpen te creëren en dat is nog steeds 
zo. Ik begon in een tijd waarin computers nog een beperkte rol 
speelde in de architectuur, en 3D-visualisaties werden gemaakt 
met behulp van handmatige perspectieven en maquettes. De 
nadruk lag op vakmanschap en handwerk. Dát vakmanschap 
en diezelfde passie neem ik mee naar Greentogether 
Architecten.’ Bongers heeft een unieke stijl ontwikkeld op het 
gebied van woning- en utiliteitsbouw. Daarbij is duurzaamheid 
altijd een belangrijk aspect geweest in zijn visie. ‘Dit zul 
je ook terugvinden bij Greentogether. De nadruk ligt op 
samenwerken, industrialisatie, het opschalen van het gebruik 
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maken. Door biobased te bouwen zijn de materialen straks bij 
de sloop geld waard.’

WAT mAAKT JOU vOORAL DIE DOORGEWINTERDE ARCHITECT?
‘Misschien wel de diversiteit van projecten waaraan ik gewerkt heb. 
Hoogtepunten zijn bijvoorbeeld bedrijfspanden rondom Rotterdam, 
maneges, seriematige woningbouw en een seniorencomplex 
en het ontwerpen en organiseren van het medisch centrum in 
Brielle, met negentien disciplines. Dit was een prachtige ervaring 
die het vermogen tot innovatie en veelzijdigheid benadrukte.’

HOE BLIJf JE BOUWEN AAN EEN DUURZAmE TOEKOmST?
‘De focus zal liggen op het opschalen van biobased bouwen 
en het gebruik van natuurlijke materialen. Greentogether 
Architecten zal blijven streven naar innovatie en excellentie in 
de wereld van de architectuur. We willen een belangrijke rol 
spelen in het bevorderen van ecologisch en circulair bouwen.’

JE LEGT DE NADRUK Op SámEN. LEG DAT EENS UIT.
‘We zijn niet alleen een architectenbureau. Greentogether 
is een symbool van toewijding aan duurzaamheid en 
milieubewustzijn. We nodigen iedereen uit om de kracht 
van duurzaamheid in de architectuur te ontdekken, en zich 
aan te sluiten bij onze missie om samen te bouwen aan die 
betere, groenere wereld door kennis te delen. Zo hoeven we 
niet steeds opnieuw het wiel uit te vinden. Duurzaamheid en 
innovatie gaan hand in hand en kunnen een blijvende impact 
hebben op de architectuur en de wereld om ons heen.’
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van natuurlijke materialen en het vergroten van het bewustzijn 
van milieueffecten.’ 

mINImALE ECOLOGISCHE vOETAfDRUK
Het architectenbureau heeft een duidelijke focus op 
duurzaamheid en de voortzetting van Bongers’ missie: 
innovatieve projecten creëren met een minimale ecologische 
voetafdruk. Greentogether Architecten is een unieke 
samenwerking tussen ecologische ontwikkelaar, architect 
en bouwer. ‘Ieder met een eigen expertise hebben wij een 
gezamenlijk doel: bouwen aan een betere, groene wereld.’ 
Het full-service bureau voor architectuur en stedenbouw 
streeft ernaar projecten te ontwikkelen die geschikt zijn voor 
particulieren, scholen, overheden, woningcorporaties en 
bedrijven die bijdragen aan een groenere wereld.

JE BENT EEN WERELDvERBETERAAR?
‘Ik zie het als mijn plicht om na te denken over de toekomst 
en het gebruik van duurzame producten en slimme 
bouwmethoden met het oog op een leefbare toekomst voor 
de volgende generaties. De ontwikkelingen op het gebied 
van biobased en circulair bouwen heb ik altijd nauwlettend 
gevolgd. Ik wil voorloper zijn met een sterke focus op slim 
en conceptueel bouwen, duurzaamheid en milieubewustzijn. 
Ik kijk naar het grote plaatje: de oplossing ligt in de natuur. 
Iedereen kan gezond wonen en werken onder meer door 
circulair te bouwen. Ik ben er ook van overtuigd dat je alle 
sociale huurwoningen voor 2050 gasloos en CO2-neutraal kunt 

Cees BonGers
Architect en 

stedenbouwkundige 

Greentogether

WELK CIJFER GEEF JE 2023:

Matig qua ontwikkeling, een 6

DE BELANGRIJKSTE LES WAS: 

Door de oorlog in Oekraïne, 

de rentestijging, regelgeving 

en gebrek aan ambtenaren en 

handjes, zowel op de bouwplaats 

als bij de toeleveranciers, 

vertraagd de woningbouw en 

vervallen ambities op gebied van 

duurzaamheid en circulariteit

WAT IS JE PLAN VOOR 2024: 

Inzetten op Biobased Circulair 

bouwen als standaard

WAT GA JE ANDERS DOEN DAN 

IN 2024: 
Niet laten afschrikken door 

ontwikkelaars, de BNA zegt 

terecht dat de architect weer 

zijn rol moet gaan innemen als 

bouwheer

WAAR ZIE JE HET MEEST 

TEGENOP: 

De komst van de omgevingswet, 

de meeste gemeentes zijn er 

nog niet klaar voor, waardoor het 

proces van vergunningverlening 

enkel nog maar zal vertragen

WAT IS JE GROOTSTE 

UITDAGING: 

Biobased bouwen verder 

uitrollen, bewust maken van de 

omgeving, dat we niet langer 

de aarde kunnen uitputten en 

dat gezond wonen steeds meer 

belangrijk zal worden 


